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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3121 Avlivning av djur enligt djurskyddslagen

Länsstyrelsen i Skåne valde den 3 juni 2021 att avliva åtta omhändertagna 
kattungar, vilket har skapat starka reaktioner över hela vårt land. Enligt den 
ideella organisationen Kattjouren, som noggrant studerat veterinärintygen, är 
katterna med enstaka mindre undantag utan anmärkning. Ansvarig veterinär 
anger inte i sitt utlåtande att katterna behöver avlivas av djurskyddsskäl, utan 
att ”omplacering är avvaktande” eftersom det förelåg ”stor risk för smitta, 
kattsnuva, då område med kattsnuva (enligt uppgift)”. Minst en av dessa katter 
uppges även ha varit dräktig.

Dessa katter avlivas således, trots att såväl föreningar och organisationer som 
privatpersoner visat intresse för att omhänderta katterna och låta katterna 
erhålla erforderlig vård, utifrån hörsägen att det eventuellt finns smitta i det 
område de levt sina liv.

Länsstyrelsen i Skåne står fast vid att beslutet om avlivning var rätt med 
hänvisning till rådande djurskyddslagstiftning.

”I believe the greatest privilege in this world is to use your freedom of speech 
for those who have no voice” – Ricky Gervais

Med anledning av vad som anförs ovan vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Anser statsrådet att djurskyddslagen behöver revideras på sådant vis att fler 
djurliv kan räddas och att antalet till synes onödiga avlivningar kan minska?

………………………………………

Michael Rubbestad (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-07
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


